
P R O T O K Ó Ł Nr XXVI/2013 
XXVI sesji Rady Miejskiej w Pasymiu 

z dnia 24 maja 2013r.

Obrady XXVI sesji Rady Miejskiej w Pasymiu otworzyła Przewodnicząca 
Rady Miejskiej – Pani Elżbieta Dyrda, witając przybyłych bardzo serdecznie.

Spoza  członków Rady  w obradach udział  wzięli:  Pan Bernard Mius  – 
Burmistrz Miasta,  Pan Arkadiusz Młyńczak – Skarbnik Miasta,  Pan Jarosław 
Milewski  –  Sekretarz  Miasta,    kierownicy  zakładów  pracy,  kierownicy 
jednostek organizacyjnych, sołtysi, mieszkańcy gminy i prasa lokalna. 

Przewodnicząca  Rady  –  Pani  Elżbieta  Dyrda stwierdziła  na  podstawie 
listy obecności, że w obradach uczestniczy 13 radnych (na stan Rady 15), więc 
uchwały  podejmowane  na  sesji  będą  prawomocne  (nieobecny:  p.  Wacław 
Jabłoński, p. Mariusz Turowski). 

Lista obecności  radnych oraz gości zaproszonych na XXVI sesję Rady 
Miejskiej Pasymia stanowi załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad
3. Przyjęcie protokołu z XXIV i XXV sesji Rady Miejskiej.
4. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  w  okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z  działalności  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy 

Społecznej w Pasymiu za rok 2012. 
6. Projekt  uchwały  w sprawie:  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej 

Gminy Pasym na lata 2013-2028.
7. Projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu na rok 2013. 
8. Projekt  uchwały w sprawie: ustalenia  sieci  prowadzonych przez gminę 

Pasym publicznych przedszkoli,  oddziałów przedszkolnych w szkołach 



podstawowych,  publicznych  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  oraz 
określenia granic ich obwodów.

9. Projekt uchwały w sprawie:  określenia zasad rozliczania  tygodniowego 
obowiązkowego  wymiaru  zajęć  nauczycieli,  dla  których  ustalony  plan 
zajęć  jest  różny  w  poszczególnych  okresach  roku  szkolnego,  zasady 
udzielania i  wymiaru zniżek w zakresie tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru  godzin  dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych 
nauczycielom  zatrudnionym  na  stanowiskach  kierowniczych  lub 
zastępujących takich nauczycieli.

10.Projekt uchwały w sprawie: opinii dotyczącej uznania lasu, położonego 
na terenie gminy Pasym za las ochronny.

11.Projekt  uchwały  w  sprawie:  powierzenia  Burmistrzowi  Miasta  Pasym 
uprawnienia do ustalenia wysokości stawek opłat za korzystanie z dróg 
wewnętrznych stanowiących własność gminy Pasym.

12.Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 
Miasta Pasym. 

13.Projekt  uchwały  w sprawie:  kontynuacji  w roku 2013 i  2014 projektu 
systemowego  współfinansowanego  z  Europejskiego  Funduszu 
Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 
2013,  Priorytet  VII  Promocja  Integracji  Społecznej,  Poddziałanie  7.1.1 
Rozwój  i  upowszechnianie  aktywnej  integracji  przez  ośrodki  pomocy 
społecznej.

14.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych.
15.Wolne wnioski i informacje.
16.  Zamknięcie obrad.

Przewodnicząca  Rady  –  p.  Elżbieta  Dyrda poinformowała,  aby  do 
porządu obrad wprowadzić punkt, który traktuje o interpelacjach i wnioskach 
radnych. Przewodnicząca wyjaśniła, iż przy pisaniu porządku obrad technicznie 
nastąpiła omyłka.   

   Przewodnicząca  Rady  –  p.  Elżbieta  Dyrda zapytała,  kto  jest  za 
wprowadzeniem do porządku obrad punktu interpelacje i wnioski radnych.

W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych  (nieobecni:  
p.  Wacław  Jabłoński,  p.  Mariusz  Turowski),  punkt  ten  został  jednogłośnie 
wprowadzony do porządku obrad.

Następnie  przewodnicząca  powiedziała,  iż  na  połączonych  komisjach 
Rady Miejskiej został przegłosowany wniosek jednego radnego – p. Nosowicza, 
który traktuje o tym by przygotować projekt uchwały w sprawie zobowiązania 
komisji  rewizyjnej  do  złożenia  sprawozdania.  Taki  wniosek  został  przyjęty, 
komisje przegłosowały. Projekt uchwały został przygotowany.



Pani Elżbieta Dyrda zapytała, kto jest za wprowadzeniem tego punktu do 
porządku obrad.  

W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych  (nieobecni:  
p.  Wacław  Jabłoński,  p.  Mariusz  Turowski),  za  wprowadzeniem  punktu  do 
porządku obrad głosowało 9 radnych, 2 radnych głosowało przeciw  i 2 osoby 
wstrzymały  się  od  głosu. 
Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad.

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś jeszcze ma propozycje do zmiany 
porządku obrad.

Głos  zabrał  Burmistrz  Miasta  –  p.  Bernard  Mius,  który  zawnioskował 
o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie:  zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Pasym na lata 2013-2028. Burmistrz dodał, iż nie 
ma  zmian  w  WPF  w  związku  z  czym  prosi  o  zdjęcie  projektu  uchwały 
z porządku obrad.

Przewodnicząca Rady – p. Elżbieta Dyrda zapytała, kto jest za zdjęciem 
WPF z porządku obrad. 

W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych  (nieobecni:  
p. Wacław Jabłoński, p. Mariusz Turowski), projekt uchwały został jednogłośnie 
zdjęty z porządku obrad.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad
3. Przyjęcie protokołu z XXIV i XXV sesji Rady Miejskiej.
4. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  w  okresie 

międzysesyjnym 
5. Sprawozdanie  z  działalności  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy 

Społecznej w Pasymiu za rok 2012. 
6. Interpelacje i wnioski radnych.
7. Projekt  uchwały  w  sprawie:  zobowiązania  Komisji  Rewizyjnej  do 

złożenia sprawozdania.
8. Projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu na rok 2013.
9. Projekt  uchwały w sprawie: ustalenia  sieci  prowadzonych przez gminę 

Pasym publicznych przedszkoli,  oddziałów przedszkolnych w szkołach 



podstawowych,  publicznych  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  oraz 
określenia granic ich obwodów.

10.Projekt uchwały w sprawie:  określenia zasad rozliczania  tygodniowego 
obowiązkowego  wymiaru  zajęć  nauczycieli,  dla  których  ustalony  plan 
zajęć  jest  różny  w  poszczególnych  okresach  roku  szkolnego,  zasady 
udzielania i  wymiaru zniżek w zakresie tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru  godzin  dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych 
nauczycielom  zatrudnionym  na  stanowiskach  kierowniczych  lub 
zastępujących takich nauczycieli.

11.Projekt uchwały w sprawie: opinii dotyczącej uznania lasu, położonego 
na terenie gminy Pasym za las ochronny.

12.Projekt  uchwały  w  sprawie:  powierzenia  Burmistrzowi  Miasta  Pasym 
uprawnienia do ustalenia wysokości stawek opłat za korzystanie z dróg 
wewnętrznych stanowiących własność gminy Pasym.

13.Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 
Miasta Pasym. 

14.Projekt  uchwały  w sprawie:  kontynuacji  w roku 2013 i  2014 projektu 
systemowego  współfinansowanego  z  Europejskiego  Funduszu 
Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 
2013,  Priorytet  VII  Promocja  Integracji  Społecznej,  Poddziałanie  7.1.1 
Rozwój  i  upowszechnianie  aktywnej  integracji  przez  ośrodki  pomocy 
społecznej.

15.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych.
16.Wolne wnioski i informacje.
17.Zamknięcie obrad.

W wyniku głosowania,  w którym wzięło udział  13 radnych  (nieobecni  
podczas głosowania: p. Wacław Jabłoński, p. Mariusz Turowski), za przyjęciem 
porządku  obrad  po  wprowadzeniu  zmian  głosowało  12  radnych,  1  osoba 
głosowała przeciw.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXIV i XXV sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca  Rady  –  Pani  Elżbieta  Dyrda zapytała  kto  jest  za 
przyjęciem protokołu z   XXIV sesji Rady Miejskiej.
 

W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych  (nieobecni:  
p. Wacław Jabłoński, p. Mariusz Turowski), protokół  z XXIV sesji RM został 
przyjęty jednogłośnie.



Przewodnicząca  Rady  –  Pani  Elżbieta  Dyrda zapytała  kto  jest  za 
przyjęciem protokołu z   XXV sesji Rady Miejskiej.

 W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni:  
p. Wacław Jabłoński, p. Mariusz Turowski), protokół  z XXV sesji RM został 
przyjęty jednogłośnie.

Ad.  4  Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  w  okresie 
międzysesyjnym.

Głos w tym punkcie zabrał Burmistrz Miasta – Pan Bernard Mius, który 
przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie między XXIV a XXVI sesją 
Rady Miejskiej.          

Przewodnicząca  Rady  zapytała,  czy  są  pytania  do  przedstawionego 
sprawozdania.

Radni nie zgłosili pytań.                                                          

 Przedstawione przez  burmistrza sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu sesji.

Ad.  5  Sprawozdanie  z  działalności  Miejsko-Gminnego  Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Pasymiu za rok 2012. 

Głos w tym punkcie zabrała p. Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy  Społecznej  w  Pasymiu  –  Krystyna  Kabała,  która  przedstawiła 
sprawozdanie z działalności MGOPS.

Przewodnicząca  Rady  zapytała  czy  są  pytania  do  przedstawionego 
sprawozdania.

Radni nie zgłosili pytań.

Przedstawione   przez p. kierownik sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 
do protokołu.       



Ad. 6 Interpelacje i wnioski radnych.

Głos  zabrała  radna  –  p.  Hanna  Gryczka,  która  zgłosiła  następujące 
wnioski:

• rozważenie  możliwości  postawienia  w  Leleszkach  na  drodze 
brukowej znaku oznaczającego drogę z pierwszeństwem przejazdu,

• zakup siatki ogrodzeniowej i zamontowanie jej na plaży wiejskiej.

W/w wnioski radna złożyła również na piśmie i stanowią one załącznik 
nr 5 do protokołu.

Głos  zabrał  radny  –  p.  Mieczysław  Żyra,  który  zgłosił  następujące 
interpelacje:

• konieczność  oznakowania  numerami  budynków  mieszkalnych 
w Pasymiu,

• niezwłoczne poprawienie stanu drogi Tylkowo-Michałki,

• postawienie pojemników na śmieci przy przystanku autobusowym 
i na plaży w Michałkach.

W/w interpelacje radny złożył również na piśmie i stanowią one załącznik 
nr 6 do protokołu.

Głos  zabrał  radny  –  p.  Adam  Kowalczyk, który  zgłosił  interpelację 
dotyczącą zabezpieczenia  środków finansowych w przyszłorocznym budżecie 
na  wykonanie  dokumentacji  technicznej   oraz  wykup  gruntów  na  budowę 
chodnika w miejscowości Tylkowo.

Interpelacja złożona przez radnego na piśmie stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu.

Głos  zabrał  Wiceprzewodniczący  –  p.  Marcin  Nowociński, który 
poinformował, że składa wnioski na piśmie. 

Wnioski  złożone  na  piśmie  przez  wiceprzewodniczącego  stanowią 
załącznik nr 8, 9 i 10 do protokołu.

Przewodnicząca Rady –  p. Elżbieta Dyrda,  złożyła wniosek dotyczący 
remontu  dachu  przystanku  autobusowego,  na  którym  oczekują  dzieci 
dojeżdżające do szkoły na ul. Słonecznej.



Wniosek  złożony  na  piśmie  przez  przewodniczącą  stanowi  załącznik 
nr 11 do protokołu.

Ad. 7 Projekt uchwały w sprawie: zobowiązania Komisji Rewizyjnej 
do złożenia sprawozdania.

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie:  zobowiązania Komisji Rewizyjnej do złożenia sprawozdania.

   W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych  (nieobecni:  
p. Wacław Jabłoński, p. Mariusz Turowski), za podjęciem uchwały głosowało 8 
radnych,  3  radnych  głosowało  przeciw  i  2  osoby  wstrzymały  się  od  głosu. 
Uchwała została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 8 Projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu na rok 2013.

 Głos  zabrał  Skarbnik  Miasta  –  p.  Arkadiusz  Młyńczak,  który 
poinformował radnych o różnicach między dzisiejszym projektem uchwały, a 
projektem uchwały omawianym na posiedzeniu komisji.  Proszę państwa otóż 
przedwczoraj  wynikła  potrzeba  zwiększenia  wydatków  na  wynagrodzenia 
bezosobowe związane z pracownikami urzędu. Chodzi o zwiększenie o 1.400 zł. 
środków  na  wypłatę  pracownikom  Urzędu  Miasta  i  Gminy  ekwiwalentu  za 
pranie  odzieży  oraz  dopłaty  pracodawcy  do  zakupu  okularów  korekcyjnych 
pracownikom na stanowiskach tego wymagających. 

 Następnie skarbnik poinformował, iż przesuwając środki na zatrudnienie 
pracowników  związanych  z  obsługą  tego  tzw.  systemu  śmieciowego 
zapomnieliśmy o składkach na PFRON. Skarbnik podkreślił, iż składki te trzeba 
zapłacić. W punkcie 2.2.9 uzasadnienia ta sytuacja została opisana.  

 Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie:  zmiany budżetu na rok 2013.



  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych  (nieobecni:  
p. Wacław Jabłoński, p. Mariusz Turowski), za podjęciem uchwały głosowało 9 
radnych,  4  radnych  głosowało  przeciw. 
Uchwała została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do protokołu

Ad. 9 Projekt uchwały w sprawie: ustalenia sieci prowadzonych przez 
gminę  Pasym  publicznych  przedszkoli,  oddziałów  przedszkolnych 
w szkołach podstawowych, publicznych szkół podstawowych i gimnazjów 
oraz określenia granic ich obwodów.

     Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w  sprawie:  ustalenia  sieci  prowadzonych  przez  gminę  Pasym  publicznych 
przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, publicznych 
szkół podstawowych i gimnazjów oraz określenia granic ich obwodów.

  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych  (nieobecni:  
p.  Wacław  Jabłoński,  p.  Mariusz  Turowski), uchwała  została  podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Ad.  10   Projekt  uchwały  w  sprawie:  określenia  zasad  rozliczania 
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć  nauczycieli,  dla  których 
ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, 
zasady  udzielania  i  wymiaru  zniżek  w  zakresie  tygodniowego 
obowiązkowego  wymiaru  godzin  dydaktycznych,  wychowawczych 
i opiekuńczych nauczycielom zatrudnionym na stanowiskach kierowniczych 
lub zastępujących takich nauczycieli.

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

Głos zabrała radna – p. Marianna Tańska, która zapytała czy w § 3 zapis 
punktu 2 pozostaje bez zmian. 

Przewodnicząca Rady wyjaśniła, iż punkt 2 nie był zmieniany. 

Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w  sprawie:  określenia  zasad  rozliczania  tygodniowego  obowiązkowego 
wymiaru  zajęć  nauczycieli,  dla  których  ustalony  plan  zajęć  jest  różny 
w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasady udzielania i wymiaru zniżek 
w  zakresie  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  dydaktycznych, 



wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom zatrudnionym na stanowiskach 
kierowniczych lub zastępujących takich nauczycieli.

  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych  (nieobecni:  
p.  Wacław  Jabłoński,  p.  Mariusz  Turowski), uchwała  została  podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Przewodnicząca Rady – p. Elżbieta Dyrda ogłosiła przerwę godzina 11:55 
– 12:15.

Ad 11 Projekt  uchwały w sprawie:  opinii  dotyczącej  uznania lasu, 
położonego na terenie gminy Pasym za las ochronny.

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie:  opinii dotyczącej uznania lasu, położonego na terenie gminy Pasym 
za las ochronny.

  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych  (nieobecni:  
p.  Wacław  Jabłoński,  p.  Mariusz  Turowski), uchwała  została  podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Ad 12 Projekt uchwały w sprawie: powierzenia Burmistrzowi Miasta 
Pasym uprawnienia  do  ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za  korzystanie 
z dróg wewnętrznych stanowiących własność gminy Pasym.

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie:  powierzenia Burmistrzowi Miasta Pasym uprawnienia do ustalenia 
wysokości  stawek  opłat  za  korzystanie  z  dróg  wewnętrznych  stanowiących 
własność gminy Pasym.
  
  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni:   p.  
Wacław Jabłoński, p. Mariusz Turowski), za podjęciem uchwały głosowało 12 
radnych, 1 osoba głosowała przeciw.
Uchwała została podjęta i stanowi załącznik nr 17 do protokołu.



Ad 13 Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Miasta Pasym. 

Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  –  p.  Teresa 
Bednarczyk, która poprosiła o wyłączenie jej z prawa głosowania.

Pisemna prośba radnej o wyłączenie jej z głosowania stanowi załącznik 
nr 18 do protokołu.

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda.

Głos zabrał radny – p. Wiesław Nosowicz, który zwrócił uwagę na to, iż 
przewodnicząca nie zapytała czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie.

Następnie  radny  powiedział,  że  co  do jednej  rzeczy  na  pewno się  nie 
zgadza, że przedłożone materiały potwierdziły trafność podjętych decyzji. Dla 
mnie to jest stwierdzenie co najmniej dziwne, bo gdyby te decyzje były trafne to 
Grom by otrzymał pieniądze. Więc nie możemy twierdzić, że te decyzje były 
trafne jeżeli  Grom tych pieniędzy nie dostał, no więc jedno drugiemu przeczy. 
Skarga myślę, że większość z państwa obecnych oprócz państwa radnych nie 
wie  czego  dotyczyła.  Dotyczyła  wniosku  o  pozyskanie  środków z  zewnątrz 
i przedstawiciele Gromu rozmawiali z p. burmistrzem ustalili, że będzie pisany 
i złożony projekt z tzw. małych projektów, mówiąc tak kolokwialnie. Natomiast 
złożony został w inne miejsce na duży projekt. 

Radni zwrócili uwagę na fakt, iż jest odwrotnie.

Radny – p. Wiesław Nosowicz - przepraszam odwrotnie, tam gdzie Grom 
z góry był skazany jak gdyby na niepowodzenie ponieważ otrzymywał dużo 
mniej  punktów. W momencie  kiedy komisja  rewizyjna  otrzymała  skargę  też 
stałem na stanowisku, że w zasadzie nie jesteśmy w stanie stwierdzić kto ma 
rację, czy to p. burmistrz ma rację czy to p. sołtys, który skarży. Bo z jednej 
strony  były  słowa  p.  sołtysa,  który  mówił,  że  uzgadnialiśmy  inaczej, 
p. burmistrz zrobił inaczej, a z drugiej strony były słowa p. burmistrza, który 
mówi  nic  takiego  sobie  nie  przypominam,  złożyłem  projekt,  napisaliśmy, 
złożyłem no i nie wyszło. Komisja nie była w stanie stwierdzić  ponieważ było 
to słowo przeciw słowu. Natomiast w trakcie pracy dowiedzieliśmy się, że to 
jednak  faktycznie,  że  takie  uzgodnienia  jednak  były,  czyli  p.  sołtys  mówił 
prawdę bo potwierdził to  również i p. burmistrz, który brał udział w komisjach. 
Potwierdził  to  pracownik urzędu,  że były uzgodnienia,  że na ten projekt,  na 
który  sołectwo  chciało  składać  wniosek  mieli  za  mało  środków,  ale 
zadeklarowali, że znajdą swoje środki, że sołectwo dołoży z własnych środków 
po to tylko, aby właśnie tam złożyć ten projekt.  Natomiast ten projekt nie został 
złożony zgodnie   właśnie z tymi ustaleniami bo po tych wszystkich rozmowach 



został  złożony  gdzie  indziej   no  i  w  efekcie  Grom  nie  otrzymał  środków. 
W związku  z  tym moim  zdaniem  w  tym momencie  akurat  ta  skarga  była 
zasadna,  natomiast  tutaj  stwierdzenie,  że   trafność  podjętych  decyzji 
w  momencie  kiedy  sołectwo  nie  otrzymuje  środków  decyzja  nie  może  być 
trafna. 

Przewodnicząca Rady  zapytała burmistrza czy odpowie dlaczego podjął 
taką decyzję. 

Głos  zabrał  Burmistrz  Miasta -  szanowni  państwo,  szanowna  rado, 
szanowni goście ja odpowiadałem już na ten temat chyba bodajże pięciokrotnie 
jak się nie mylę i na komisji rewizyjnej w pełnym jej składzie i na połączonych 
komisjach   wszystkim  radnym.  Jeszcze  raz  chcę  powiedzieć,  nie  zrobiłem 
niczego  złego  w  tej  sprawie.  Zależało  mi  jak  najbardziej,  jak  najlepiej, 
chciałbym, żeby  na 7 wniosków złożonych, które gmina Pasym złożyła zostało 
6 zaakceptowanych i jestem szczęśliwy, że nie 2 tak jak w pozostałych gminach, 
1 czy 3, 6 zostało. Ubolewam również chciałbym, żeby 7. Nigdy nie mówiłem 
i nie mówię i nie będę mówił, że Grom to jest przeze mnie traktowany nie wiem 
jak, albo celowo to robiłem nie. Szanowni państwo ja nie mam zamiaru dalej już 
się  spowiadać,  do  was  decyzja  będzie  należała.  Powiedziałem  jeszcze  raz 
byłbym szczęśliwy , żeby wszystkie 7 wniosków czy to z małych projektów, czy 
to z odnowy wsi, czy obojętnie  jak by to się nie  nazywało ten twór, to ważna 
jest  jego  realizacja  i  jego  pozytywne  załatwienie.  Niestety  tak  się  nie  stało, 
ubolewam.  Dziękuje.  Wszystko co  mam do powiedzenia  w tej  sprawie.  Nie 
czuję się, ani w 1% winnym, żebym tu zrobił cokolwiek. Od samego początku 
mówiłem, że to będą małe projekty, jeden wniosek będzie składany z odnowy 
wsi. Mówiłem  i tak się stało. Później rozmawialiśmy, jeszcze tylko przytoczę , 
rozmawialiśmy owszem, tego się nie wypieram, ale było to już za późno. Pewne 
ustalenia  poszły,  pewne  sprawy  zostały  zamknięte.  Tyle  co  mam  do 
powiedzenia.  Panie  radny  Nosowicz  ja  wiem,  że  pan  będzie  wszystko  robił 
i wszędzie i będzie głosił nam wszystkie sprawy związane ze mną, jeżeli one 
będą miały korzystnie wpływać, oddziaływać na mnie, na moją osobę to będzie 
pan mówił na nie. Ja nie chcę, ja nie będę i nie chcę dalej polemizować ja mam 
tutaj kilka spraw związanych, ale nie będę prosił pani przewodniczącej dzisiaj. 
Mógł bym to wykorzystać przy obecności prasy jednej, drugiej, trzeciej, ale nie 
będę tego mówił, nie będę tego robił ponieważ ja mam troszeczkę,  osobistego 
honoru, kultury. Tam gdzie można to trzeba, ale tam gdzie nie ma konieczności 
nie będę bił na pusto piany  i nie będę słów niepotrzebnych ciągle i to samo 
mówił.  Na  dzisiaj  wystarczy  to,  może  przy  innej  najbliższej  okazji.  Mam 
również materiały przygotowane bardzo obszerne w związku z czym nie chcę 
dzisiaj  zakłócać  spokoju,  porządku  normalnej  i  poważnej  sesji  rady  gminy. 
Dziękuję. Wszystko co mam do powiedzenia. 



Głos zabrał radny – p. Wiesław Nosowicz -  pani przewodnicząca ja tylko 
chciałem powiedzieć,  że  prosił  bym,  żeby  może  na  temat  wypowiedzi  były, 
a nie ataki na radnych, którzy myślą inaczej, lub mówią to co myślą . Jest takich 
nie wielu co prawda w naszej radzie, ale są na szczęście  i w związku z tym są 
atakowani.  No  słyszeliście  państwo  o  tej  kulturze  pana  burmistrza.  Nie  raz 
mieliśmy  tego  dowody,  ja  też  nie  będę  przytaczał  i  cytował  słów  pana 
burmistrza. Dziękuję.

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Pasym.  
  
  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 12 radnych  (wyłączona 
z głosowania p. Teresa Bednarczyk, nieobecni: p. Wacław Jabłoński, p. Mariusz  
Turowski), za  podjęciem  uchwały  głosowało  8  radnych,  3  osoby  głosowały 
przeciw i 1 osoba wstrzymała się od głosu.
Uchwała została podjęta i stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Ad 14 Projekt uchwały w sprawie: kontynuacji w roku 2013 i 2014 
projektu  systemowego  współfinansowanego  z  Europejskiego  Funduszu 
Społecznego  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  2007  – 
2013,  Priorytet  VII  Promocja  Integracji  Społecznej,  Poddziałanie  7.1.1 
Rozwój  i  upowszechnianie  aktywnej  integracji  przez  ośrodki  pomocy 
społecznej.

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w  sprawie:   kontynuacji  w  roku  2013  i  2014  projektu  systemowego 
współfinansowanego  z  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w  ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013, Priorytet VII Promocja 
Integracji Społecznej, Poddziałanie 7.1.1 Rozwój  i upowszechnianie aktywnej 
integracji przez ośrodki pomocy społecznej.
 

  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni:  
p.  Wacław  Jabłoński,  p.  Mariusz  Turowski), uchwała  została  podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 20 do protokołu.



Ad 15 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych.

Głos zabrał Burmistrz Miasta – p. Bernard Mius, który na wniosek radnej 
p. Hanny Gryczka dotyczący postawienia znaku odpowiedział, że zbada sprawę. 
Burmistrz dodał, że sprawa jest do załatwienia. 

Na  temat  ogrodzenia  plaży  w  Leleszkach  burmistrz  odpowiedział,  że 
będzie  tam na  miejscu,  popatrzy  na  tą  sprawę,  zobaczy  na  miejscu  co  jest 
możliwe do zrobienia. 

Na interpelację p. Żyry w sprawie oznakowania budynków mieszkalnych 
numerami burmistrz odpowiedział, że wysłał w tej sprawie pismo do sołtysów. 
Następnie burmistrz odczytał to pismo.

Na  interpelację  dotyczącą  poprawienia  stanu  drogi  burmistrz 
odpowiedział, że sprawa jest znana. Burmistrz dodał, że temat jest monitowany 
do  Zarządu  Dróg  Powiatowych.  Burmistrz  powiedział,  iż  zarząd  dróg 
odpowiedział  na  pismo,  w  którym  informuje,  że  dziury  będą  łatane 
sukcesywnie.

Na  temat  obcięcia  gałęzi,  burmistrz  odpowiedział,  że  rozmawiał  i  na 
piśmie poprosił o spotkanie w przyszły poniedziałek. 

Na temat postawienia pojemników na śmieci burmistrz odpowiedział, że 
rozważy tą sprawę.    

Na interpelację radnego – p. Adama Kowalczyka burmistrz odpowiedział, 
że będzie na ten temat  rozmawiał  z radnym. Burmistrz dodał, iż nie mówi   nie, 
ale jest to sprawa bardzo poważna ponieważ wchodzą w grę nie małe pieniądze. 

Na wniosek przewodniczącej  rady burmistrz  odpowiedział,  że  nie  znał 
sprawy, nikt jego o tym nie informował. Burmistrz dodał, iż sprawdzi to.   

Burmistrz powiedział, że na wnioski p. Marcina Nowocińskiego odpowie 
na piśmie.

Ad 16 Wolne wnioski i informacje.

Głos zabrał Wiceprzewodniczący –  p. Romuald Małkiewicz - szanowni 
radni otrzymaliście ankiety, p. Krysia prosiła mnie o przedłożenie i jeżeli można 
by było to na następnej komisji ewentualnie przed sesją zwrot. 



Przewodnicząca Rady –  p. Elżbieta Dyrda  -  albo 5 minut proszę zostać, 
wypełnić  i będzie sprawa załatwiona.

Głos  zabrał  sołtys  sołectwa  Tylkowo  –  p.  Małgorzata  Kamińska - 
szanowny  p.  burmistrzu  ja  w  sprawie  tych  dróg  powiatowych.  Ponieważ  ja 
w środę dzwoniłam  p. dyrektor stwierdził, że jest harmonogram. Dopiero teraz 
w maju dostali  harmonogram i  nasza wieś będzie remontowana  w czerwcu. 
Prosiła bym p. burmistrza o to, żeby wymógł na  p. staroście, a pan starosta na 
swoim podległym oddziale, żeby to było w lutym ten harmonogram, żeby się 
jakoś to mieściło w planie. Bo ja dzwoniłam 4 razy. P. burmistrz monitował też i 
okazuje  się,  że  dopiero  na  czerwca.  Teraz   w  sprawie  tych  śmieci  na 
przystankach.  Tylkowo  tonie  w  śmieciach  na  przystankach.  Zbieramy  je 
z siostrą bardzo często, ale niestety nie nadążamy. Nasza młodzież zrobiła sobie 
tam kluby, więc oni tam siedzą na tych przystankach, piją i wrzucają wszystko 
co się da. Następna sprawa, prosiła bym też p. burmistrzu o skontaktowanie się 
może, czy jakieś dogadanie z Remondisem ponieważ ja dzwoniłam tam wczoraj 
i  pani  mówiła,  że  oni  organizują  takie  zebrania  wiejskie  właśnie  dla 
mieszkańców gdzie  będą  odbierać  te  śmieci,  i  że  to  by  było  bardzo  dobrze 
gdyby p. burmistrz złożył taki wniosek, taką prośbę i oni przyjadą do każdej wsi 
i będą tłumaczyć ludziom. No bo ludzie tak w rzeczywistości po tym zebraniu to 
ja mam jeszcze miliony pytań, na które ja sama nie potrafię odpowiedzieć bo 
jeszcze nie wiem jak to będzie działać. Jeszcze  chciałam zapytać p. burmistrza 
co  się  dzieje  w  sprawie  specjalnych  stref  ekonomicznych,  tutaj  pan  kiedyś 
ogłaszał, czy coś takiego zaczyna się dziać, chciała bym wiedzieć na jakim to 
jest etapie no i w odwrotności za mojego p. radnego, który prosił w budżecie na 
2014 rok o chodnik do PKP, ja proszę o chodnik Tylkowo-Michałki. Tam jest 
bardzo niebezpiecznie  bo tam chodzą dzieci  ze szkoły podstawowej  i  to jest 
droga niebezpieczna. Prosiła bym p. burmistrza, żeby       p. burmistrz dogadał 
się z p. starostą powiatowym   i żebyście zrobili ten chodnik jednak. To będzie 
mniejszy koszt jeśli chodzi  o projekt, a było by to naprawdę z korzyścią dla 
naszych dzieci.

Głos zabrał radny – p. Wiesław Nosowicz - proszę państwa ja w sprawie 
statutu sołectw. Klub radnych przygotował taki projekt, został on wysłany do 
wszystkich sołectw z prośbą o przekazanie ewentualnych uwag czy opinii do 
końca miesiąca maja. Jeżeli one wpłyną być może uda nam się na kolejnej sesji 
jeżeli nie będzie zbyt przeładowana, bo to jest sesja absolutoryjna więc może 
być różnie. Jeżeli nie będzie zbyt dużo w porządku obrad to myślę, że  można 
będzie ten projekt uchwały w sprawie statutu sołectw wprowadzić pod obrady . 
Sprawa  druga  statut  gminy.  Myślę  p.  przewodniczaca,  że  też  powinniśmy 
myśleć  o  tym poniważ  p.  wojewoda  wskazał  nam na  pewne  nieprawidłowe 
zapisy  tak  to  powiem  może  w  statucie,  który  przyjęliśmy.  Należało  by  to 
poprawić  już  nie  czekać  dłużej,  a  przy  okazji  jakichś  jeszcze  niezbędnych 



dokonać poprawek poniważ  życie pokazuyje, że nie wszystko od razu można 
dostrzec.  Niektóre  rzeczy  wychodzą  dopiero  w  trakcie,  tak  jak  chociaż  by 
dzisiejsza uchwała w sprawie sprawpozdania komisji rewizyjnej. Uważam, że 
komisja po to pracuje i jest to komisja rewizyjna, ma tą funkcję kontrolną po to 
pracuje, aby przedkładać później, jest to komisja rady oczywiście, aby radzie 
przedkładać  sprawozdania z  przeprowadzonej  kontroli.  Ponieważ traktowanie 
tej  komisji   akurat  tak  jak  wszystkich  pozostałych  komisji  rady  i  składanie 
sprawozdania  raz  w roku do 30 marca  to  się  mija  kompletnie,  te  wszystkie 
kontrole się mijają z celem bo to takie wszystko do szuflady. Praca dla pracy, 
protokół idzie do szuflady i to tyle z tego wynika. Myślę, że to nie o to chodzi, 
nie taka jest rola tej komisji, a więc myślę, że będę wnioskował przy pracach 
nad  statutem,  aby  również  to  uwzględnić,  że  komisja  rewizyjna  powinna 
przedkładać  sprawozdania  radzie  z  przeprowadzonych kontroli  na najbliższej 
sesji po zakończeniu kontroli. 

Głos zabrała radna –  p. Marianna Tańska  - proszę państwa ja chciałam 
zaapelować do wszystkich państwa o to, abyście państwo czynnie i aktywnie 
uczestniczyli w takim konkursie na najlepszego sołtysa naszej gminy, powiatu 
przepraszam, ale my mamy również konkurs u nas u siebie. Udział w nim biorą 
tak  tylko  dla  przypomnienia  sołtys  Andrzej  Kwiatkowski  z  Gromu  oraz 
p. Grzesiu Wanowicz z Dybowa i naprawdę bardzo prosimy, bardzo zachęcamy 
ponieważ  jestem  przekonana,  że  my  w  naszej  gminie  mamy  najlepszych 
sołtysów w całym powiecie i było by nie fajnie gdyby się okazało, że oni mają 
mało głosów i nie wygrają. My chcemy, żeby wygrali, trzymamy kciuki,  ale 
oczywiście  musimy  wysyłać  kuponiki,  które  są  umiejscowione  w  „Kurku 
Mazurskim” jak również wysyłać smsy na naszych sołtysów do czego państwa 
bardzo serdecznie zapraszam.

Głos zabrał Burmistrz Miasta – p. Bernard Mius -  pani przewodnicząca, 
szanowni państwo jeżeli pani przewodniczaca mi pozwoli.

Przewodnicząca  Rady  –  p.  Elżbieta  Dyrda: nie  wiem  na  co  mam 
pozwolić.

Burmistrz  Miasta -  chcę  tutaj,  akurat  jest  taki  piękny  moment  do 
zapoznania wszystkich tu obecnych, jeżeli mówimy o konkursie na tego super 
sołtysa. Ja również jestem  za, bardzo mocno tym żyję itd.. Jestem za i będę 
wysyłał.  Jeszcze  tylko  mamy  dwa  tygodnie,  niecałe.  Informuję  państwa 
wszystkich, że jeżeli chcecie, żeby z naszej gminy obojętnie, który z sołtysów 
zajął  jakieś  tam  czołowe  miejsce  to  zachęcam  wręcz  do  wysyłania,  bo  te 
kupony to niewiele dają, ale smsy dają dużo więcej. Proszę państwa odczytam, 
taki  dostałem  jeden,  drugi  list.  Ja  już  czytałem  go.  Przekazałem  go  panu 



sołtysowi  w  Gromie,  czy  zapoznałem  się  na  zebraniu,  ale  odczytam  go  . 
Następnie burmistrz odczytał list,który stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Po przeczytaniu listu burmistrz powiedział -  szanowni państwo czy tak 
ma wyglądać.

Wypowiedź burmistrza przerwała radna –  p. Marianna Tańska pytając - 
panie burmistrzu, ale kto podpisał bo nie wiemy nawet.

Burmistrz Miasta – podpisał, jest, tu pisze, ja tego nie pisałem, pisze tu 
nazwisko jest wymienione kto to. No proszę państwa. Drugie mało, ja tak to 
szybciutko zrobiłem, drugie jeszcze przeczytam. Teraz proszę bardzo kolejna 
wiadomość  tym  razem  z  e-maila  pana  obecnego  tu  sołtysa  Andrzeja 
Kwiatkowskiego,  tak  to  jest  tu  e-mail  podany,  prawda  itd.  Czekałem  na  to 
długo, ale dzisiaj jest okazja  właśnie, żeby to powiedzieć, żebyście państwo 
wiedzieli, że to nie burmistrz jest takim intruzem i tym idiotą ciężkim, że działa 
przeciwko komukolwiek, nie, tak nie jest                              
                           

Następnie  burmistrz  przeczytał  list,  który  stanowi  załącznik  nr  22  do 
protokołu. 

W trakcie czytania zdania: „Otóż w poniedziałek na zebraniu burmistrz 
pokazał  mi  treść  e-maila  wysłanego,  burmistrz  wtrącił  –  to  co  mówiłem, 
czytając dalej do Państwa”.
    

W trakcie czytania zdania: „Musimy pamiętać, że w osobie burmistrza nie 
mamy przyjaciela, ale wroga, burmistrz dodał – no i życzę wam wszystkiego 
najlepszego, ja jestem odwrotnego zdania zupełnie, czytając dalej: przecież nie 
raz nam to udowodnił.

Po  przeczytaniu  zdania   „Podajcie  państwo  przykłady  jego  dobroci, 
z której skorzystaliśmy”, burmistrz dodał – no ja mógł bym  wyliczać naście 
jeśli nie więcej.  

Po przeczytaniu zdania: „Jest jeszcze czas na poprawę i skruchę, bowiem 
po wyborach może być za późno”, burmistrz dodał – może być różnie”.

Po przeczytaniu  zdania:  „  Ze swojej  strony dedykuję  tej  osobie  słowa 
wielkiego Polaka, marszałka Józefa Piłsudskiego”, burmistrz dodał – pięknie, że 
przypomniał pan Józefa Piłsudskiego.

Następnie  burmistrz  przeczytał:  „Tylko  dzięki  zaiste  niepojętej,  a  tak 
wielkiej  i  niezbadanej  litości  boskiej,  ludzie w tym kraju nie  na czworakach 
chodzą, a na dwóch nogach, udając człowieka. Naród wspaniały, tylko ludzie 



k...”, burmistrz dodał -  nie będę kończył już tego wyrażenia, tego słowa, tego 
wyrazu.

Po przeczytaniu listu burmistrz powiedział – szanowni państwo nie wiem 
czy klękać na kolana, czy załamywać się, czy rozbijać głową mur, nie wiem jak 
o tym mówić, do czego dążymy, co mamy na myśli. Jest to nie tak, jest to chore. 
Ja będę to mówił na każdym jednym spotkaniu, na każdym jednym zebraniu, 
a szczególnie na zebraniu w Gromie, szczególnie. Planuję zorganizować duże 
zebranie pojadę na nie sam, nie boję się niczego, ja z mieszkańcami w bardzo 
dobrej komitywie żyję, nic nie planuję i nie robię i nie robiłem z zamiarem, żeby 
szkodzić  dla  miejscowości  Grom,  tyle  ile  ja  zrobiłem  poprzednie  kadencje, 
wszyscy burmistrzowie  razem wzięci  tyle  w Gromie  nie  zrobili  co  ja  za  tej 
krótkiej kadencji 6 czy 7 lat. Jeśli mi ktoś powie, że nie tak to jest błąd.

Radny – p. Wiesław Nosowicz – kłamstwo.

Burmistrz Miasta – to niech pan kłamie. Pan będzie zawsze już mówiłem, 
że pan będzie zawsze  przeciwko mnie.

Radny – p. Wiesław Nosowicz – ja zawsze będę mówił prawdę. 

Burmistrz Miasta –  nie, pan zawsze kłamał całe życie.

Przewodnicząca Rady – p. Elżbieta Dyrda zapytała czy są jeszcze jakieś 
sprawy.

Głos zabrał radny –  p. Wiesław Nosowicz – ja tylko w nawiązaniu do 
kultury p. burmistrza  miałbym takie pytanie, czy to był list adresowany do p. 
burmistrza, czy to było jakieś tam zdanie jednego z mieszkańców Gromu, który 
wysłał ten list do konkretnych adresatów. Więc jeżeli ma pan trochę kultury, to 
pan wie, że cudzych pism się nie czyta. 

Burmistrz Miasta – p. Bernard Mius – ja go przeczytałem, nie ma żadnego 
przestępstwa w tym.

Radny – p. Wiesław Nosowicz – to był list do konkretnych adresatów, to 
nie był list  otwarty, ani  do mieszkańców, ani do burmistrza.  To było zdanie 
jednego z mieszkańców, które wyraził w liście do 44 innych mieszkańców, to 
nie był list otwarty. 

Burmistrz  Miasta  –  powiedział,  iż  list  przyszedł  do  niego  w  związku 
z czym go przeczytał.



Głos  zabrał  sołtys  sołectwa  Grom  –  p.  Andrzej  Kwiatkowski,  który 
zwracając się  do przewodniczącej  powiedział,  że  z tej  końcowej  części  sesji 
prosił by o nagranie  i protokół.

Przewodnicząca  Rady  –  p.  Elżbieta  Dyrda –  proszę  wystąpić 
z wnioskiem. Przewodniczaca dodała, iż protokół w odpowiednim czasie będzie 
zamieszczony na stronie bip.

Głos zabrał Burmistrz Miasta –  p. Bernard Mius – nosiłem się z takim 
zamiarem o wniesieniu do prokuratury o podejrzeniu popełnienie przestępstwa 
niech prokuratura,  ale machnąłem na to ręką,  bo ja mam co robić,  nie mam 
czasu na zajmowanie się takimi, ale to już do przesady, bo to będzie narastało, 
to będzie się nawarstwiało i spiętrzało. Chciałbym, żeby raz komuś do głowy 
przemówić,  do  rozumu,  żeby  zaprzestał  takim  praktykom,  i  żeby  zajął  się 
swoimi sprawami dla dobra nas wszystkich, a nie takimi bzdurami.    

Głos zabrał Skarbnik Miasta –  p. Arkadziusz Młyńczak – ja mam jedno 
pytanie  do  pana  Kwiatkowskiego.  Czy  pan  się  czuje  znienawidzony  przeze 
mnie? 

Sołtys – p. Andrzej Kwiatkowski – proszę zadać to pytanie osobie, która 
podpisała się pod treścią.

Skarbnik Miasta – dlatego ja dzisiaj chciałbym od pana  to wiedzieć, czy 
pan się czuje przeze mnie znienawidzony. 

Sołtys – p. Andrzej Kwiatkowski – nie, przecież mamy dobry kontakt.

Sekretarz Miasta – p. Jarosław Milewski – a w stosunku do mojej osoby 
p. Andrzeju.

Sołtys –  p. Andrzej  Kwiatkowski – dla mnie jest bardzo dziwna jedna 
rzecz,  tutaj  nikt  nie  zauważa  jednej  bardzo  podstawowej  rzeczy,  to  była 
korespondencja  prywatna,  nikt  nie  miał  prawa  z  osób  postronnych  czytać 
korespondencję prywatną. 

Sekretarz Miasta – p. Jarosław Milewski - ktoś przysłał do burmistrza nie 
wiemy kto.



 Ad 17 Zamknięcie obrad.

           
Przewodnicząca  Rady  -  Pani  Elżbieta  Dyrda podziękowała  zebranym 

za udział  w obradach i ogłosił zamknięcie sesji.

Obrady XXVI Sesji  Rady Miejskiej  Pasymia rozpoczęto o godz.  11:00 
a  zakończono  o godz. 13:05.

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

Anna Chitka 
Podinspektor w UMiG 
 

 

     



18.Zamknięcie obrad.

 


	   Przewodnicząca Rady – p. Elżbieta Dyrda zapytała, kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad punktu interpelacje i wnioski radnych.
	 	Głos zabrał Skarbnik Miasta – p. Arkadiusz Młyńczak, który poinformował radnych o różnicach między dzisiejszym projektem uchwały, a projektem uchwały omawianym na posiedzeniu komisji. Proszę państwa otóż przedwczoraj wynikła potrzeba zwiększenia wydatków na wynagrodzenia bezosobowe związane z pracownikami urzędu. Chodzi o zwiększenie o 1.400 zł. środków na wypłatę pracownikom Urzędu Miasta i Gminy ekwiwalentu za pranie odzieży oraz dopłaty pracodawcy do zakupu okularów korekcyjnych pracownikom na stanowiskach tego wymagających. 
	 	Następnie skarbnik poinformował, iż przesuwając środki na zatrudnienie pracowników związanych z obsługą tego tzw. systemu śmieciowego zapomnieliśmy o składkach na PFRON. Skarbnik podkreślił, iż składki te trzeba zapłacić. W punkcie 2.2.9 uzasadnienia ta sytuacja została opisana.  
	Głos zabrała radna – p. Marianna Tańska, która zapytała czy w § 3 zapis punktu 2 pozostaje bez zmian. 
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